
							
	
	
	
	
	

Notulen	Algemene	Ledenvergadering	2024	
	

(16	maart,	bij	Lily	Sloet	van	Oldruitenborgh	in	Zwolle)	
	

	
Aanwezig:	
Bestuursleden:	Dorien	Rookmaker	en	Ima	de	Beaufort.	
Leden:	Lily	Sloet	van	Oldruitenborgh,	Wijnanda	Asjes,	Marlous	van	den	Brink,	Loukie	van	Rijckevorsel,	
Annemarie	Kaland,	Lied	Tromp	Meesters,	Anneke	Olland,	Tineke	Koot,	Elisabeth	de	Gelder	en	Mevr.	
Friederich.	
Gast:	Ellen	Hoekstra,	voorzitter	Tesselschade	afd.	Almelo.	
	
Afgemeld:		
Karin	van	Dam,	Esther	Rikaart,	Daisy	de	Keijzer,	Hillegonda	Eybergen,	Marianne	van	Hall,	Marieke	van	
Slooten,	Maria	aan	de	Stegge,	Margot	van	der	Most,	Annette	Luesink,	Toetie	Sypkens	Smit,	Greta	Fictorie,	
Anna	Zanen,	Annèt	van	der	Starre	en	Marjet	Kraak.	
	
1.	Opening,	vaststelling	agenda	en	mededelingen:	
Dorien	opent	de	vergadering	om	10:35uur	en	heet	iedereen	van	harte	welkom.	Speciaal	een	hartelijk	
welkom	voor	Ellen	Hoekstra,	voorzitter	van	afdeling	Almelo	(dit	in	verband	met	agendapunt	7).	Er	zijn	
geen	wijzigingen	voor	de	agenda	en	ook	geen	mededelingen.	
	
2.	Notulen	ledenvergadering	8	maart	2023:	
De	notulen	worden	ongewijzigd	goedgekeurd,	en	door	Dorien	en	Ima	ondertekend.	
	
3.	Jaarverslag	2023	van	de	secretaris:	
Er	zijn	geen	op-	of	aanmerkingen	op	het	jaarverslag.	Het	wordt	door	Dorien	en	Ima	ondertekend.	
	
4.	Financieel	jaarverslag	2023	van	de	penningmeester:	
Dorien	heeft	door	haar	zeer	drukke	werk	voor	het	Europees	Parlement	tot	haar	spijt	de	cijfers	niet	op	tijd	
in	orde	kunnen	maken.	De	kascommissie	had	de	leden	per	mail	al	kenbaar	gemaakt	dat	er	nog	geen	
deugdelijke	controle	kon	worden	verricht.	Dit	zal	op	zo	kort	mogelijke	termijn	geschieden.		
Dorien	vraagt	de	vergadering	of	zij	decharge	aan	het	bestuur	wil	verlenen	voor	het	gevoerde	financiële	
beleid,	nadat	de	kascommissie	deze	controle	wél	heeft	verricht	en	het	financiële	jaarverslag	
goedgekeurd.	Uiteraard	krijgen	de	leden	de	balans	en	winst-	en	verliesrekening	eerst	toegestuurd.	De	
vergadering	gaat	hiermee	akkoord.	Er	hoeft	dan	hiervoor	geen	aparte	ALV	te	worden	belegd.	
	
5.	Verslag	kascommissie:	
Zolang	het	financiële	jaarverslag	niet	is	goedgekeurd,	blijft	Karin	van	Dam	nog	deel	uitmaken	van	de	
kascommissie	zodat	zij	deze	controle	nog	kan	verrichten.	Daarna	treedt	zij	af.	Een	nieuw	lid	van	de	
kascommissie	hoeft	niet	benoemd	te	worden,	want	er	blijven	twee	leden	over	(Annemarie	Kaland	en	
Margot	van	der	Most).	De	vergadering	gaat	hiermee	akkoord.	
	
6.	Bestuursmutatie:	
Ima	de	Beaufort	zal	aftreden	zodra	de	fusie	met	afdeling	Almelo	rond	is.	Onder	andere	omdat	zij	
gemachtigd	is	op	de	bankrekening	(het	vier-ogen-principe)	is	het	praktischer	als	zij	de	lopende	zaken	
nog	behartigt.	Maar	omdat	dit	waarschijnlijk	de	laatste	ALV	van	afdeling	Zwolle	is,	wordt	al	wel	afscheid	
van	haar	genomen.	Dorien	zwaait	Ima	veel	lof	toe	voor	haar	inzet	voor	Tesselschade	Zwolle.	Onder	grote	
dankzegging	krijgt	Ima	uit	handen	van	Dorien	een	glazen	bonbonnière	waarin	het	Tesselschade-logo	Elck	
syn	waerom	gegraveerd	is.	Annemarie	Kaland	bedankt	als	oud-medebestuurslid	van	Ima	haar	ook	nog	
heel	hartelijk.	
	
7.	Toekomst	Tesselschade	Zwolle:	
Vorig	jaar	is	met	de	regio	Almelo,	Deventer	en	Zwolle	al	gesproken	over	de	toekomst	van	de	



verschillende	afdelingen.	Enschede	is	reeds	in	de	fase	van	opheffing,	en	haar	leden	wordt	verzocht	om	lid	
te	worden	van	de	nieuwe	constellatie.	Het	samengaan	van	de	afdelingen	betekent	kostenbesparingen,	
minder	dubbel	(bestuurs-)werk	en	een	grotere	pool	van	leden	waaruit	geput	kan	worden	voor	
(bestuurs)functies.	De	afdeling	Deventer	is	weliswaar	positief	over	dit	idee,	maar	is	momenteel	nog	niet	
op	het	punt	om	samen	te	gaan.	Deventer	heeft	een	goed	functionerend	bestuur,	en	gaat	voorlopig	graag	
nog	alleen	door.		
Het	landelijk	bestuur	is	bezig	met	het	ontwikkelen	van	een	pilot	om	het	ledenbestand	drastisch	te	
verjongen.	Annemarie	Kaland	merkt	op	dat	er	vermoedelijk	geen	verjonging	zal	komen	door	de	leden	
van	Enschede	op	te	nemen.	Dorien	antwoordt	dat	de	pilot	gericht	zal	zijn	op	het	binnenhalen	van	
studentes	als	nieuwe	leden.	
Tineke	Koot	merkt	op	dat	destijds	bij	aanvragen	bij	het	Betsy	Perk	Studiefonds	een	studente	zich	
minimaal	één	studiejaar	bewezen	moest	hebben	om	in	aanmerking	te	komen	voor	ondersteuning.	
Wijnanda	Asjes	antwoordt	als	lid	van	de	beoordelingscommissie	van	het	Studiefonds	dat	dit	nu	ruim	
genomen	wordt.	Het	gaat	erom	dat	je	niet	in	aanmerking	komt	voor	andersoortige	studieleningen	(zoals	
DUO),	en	bovendien	mag	je	geen	schulden	hebben.	Het	blijven	vaak	toch	aanvragen	van	vrouwen	die	een	
zware	persoonlijke	achtergrond	hebben	en	die	zich	uit	deze	situatie	willen	ontworstelen.	De	aanvragen	
worden	zeer	secuur	bekeken;	eerst	individueel	door	ieder	van	de	zes	leden	van	de	commissie.	Er	zijn	
ongeveer	150	aanvragen	per	jaar.	
Ellen	Hoekstra	vraagt	zich	af	of	aanvragers	wel	eens	bewust	foutieve	informatie	geven.	Hoewel	je	het	
nooit	kunt	uitsluiten,	is	toch	het	algemene	gevoel	dat	door	het	doen	van	een	aanvraag	waarbij	iemands	
gehele	doopceel	wordt	gelicht,	de	student	een	drempel	is	overgestapt	en	er	voldoende	reden	is	om	van	
de	eerlijkheid	uit	te	kunnen	gaan.	
Loukie	van	Rijckevorsel	vindt	fusie	een	goed	plan,	maar	vindt	de	regio	wel	groot.	Hoe	houd	je	iedereen	
betrokken?	Dorien	legt	uit	dat	het	de	bedoeling	is	dat	er	twee	keer	per	jaar	een	activiteit	is	waarbij	de	
locatie	steeds	wordt	afgewisseld.	Het	ene	jaar	de	ALV	in	Zwolle,	het	volgende	jaar	in	Almelo,	en	de	
najaarsactiviteit	in	omgekeerde	volgorde.	Zo	is	er	in	elk	geval	één	keer	per	jaar	een	activiteit	in	de	buurt.	
Anneke	Olland	wil	vooral	geen	provinciale	grenzen	bij	de	nieuwe	afdeling.	Dat	is	beslist	ook	niet	de	
bedoeling:	dus	niet	‘Tesselschade	Overijssel’	maar	juist	‘Tesselschade	Oost-Nederland’.	
Ellen	Hoekstra	vertelt	dat	in	Almelo	het	handwerken	een	steeds	lastiger	activiteit	is.	Voor	haar,	en	ook	
voor	de	toekomst,	is	het	Tesselschade	Studiefonds	het	allerbelangrijkste.	Het	werven	en	ondersteunen	
van	studentes	heeft	de	prioriteit.	Zij	geeft	het	voorbeeld	van	een	studente	‘van	de	straat’	die	zich	dankzij	
het	Tesselschade	Studiefonds	daaraan	ontworstelde.	
Dorien	vraagt	de	vergadering	of	wij	het	mandaat	krijgen	om	de	afdelingen	Zwolle	en	Almelo	samen	te	
gaan	voegen	tot	één	(als	ook	de	ALV	van	Almelo	hiermee	akkoord	gaat).	Negen	van	de	tien	aanwezige	
leden	stemmen	voor,	één	stemt	tegen.	Dit	betekent	dat	de	vergadering	akkoord	gaat.	Dorien	bedankt	de	
vergadering	voor	het	vertrouwen!	
	
8.	Rondvraag:	
Marlous	van	den	Brink	memoreert	dat	dit	vermoedelijk	de	laatste	vergadering	van	afdeling	Zwolle	zal	
zijn.	Zij	is	voorstander	van	de	oprichting	van	Tesselschade	Oost-Nederland.	Het	Tesselschade	
Studiefonds	ligt	haar	na	aan	het	hart,	en	het	gaat	niet	meer	primair	om	het	handwerken.	
Na	warme	woorden	van	dank	voor	hun	inzet	als	bestuurslid	overhandigt	zij	Dorien	en	Ima	een	mooi	
boeketje.	
Lily	Sloet	van	Oldruitenborgh	biedt	haar	gastvrije	huis	aan,	mocht	er	in	de	toekomst	een	locatie	voor	een	
activiteit	worden	gezocht.	Zij	overhandigt	Dorien	en	Ima	een	flesje	zelfgemaakt	heerlijk	vruchtensap,	met	
daarbij	de	fraaie,	toepasselijke	spreuk:	elke	dag	iets	leren	is	kennis,	elke	dag	iets	loslaten	is	wijsheid.	
	 	 	
	
9.	Sluiting:	
Dorien	sluit	om	11.20uur	de	vergadering;	onder	dankzegging	voor	de	gastvrijheid	van	Lily	Sloet.	Daarna	
bestaat	mogelijkheid	om	uitgestalde	artikelen	(afkomstig	van	Tesselschade	Ede)	te	kopen.	
	


